
Protokół Nr  11/2011 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  22 sierpnia  2011 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) podjęcia realizacji inwestycji „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego wraz z 
instalacjami zewnętrznymi i zagospodarowaniem terenu przy ulicy Moniuszki w 
Białogardzie”, 

b)  podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie odcinka drogi obejmującej 
część działki nr 4 w obrębie 004 w Białogardzie, 

c) cen za komunalne usługi przewozowe o charakterze użyteczności publicznej w 
publicznym transporcie zbiorowym autobusami komunikacji miejskiej wykonywane przez 
jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością Miasta Białogard – Zakład 
Komunikacji Miejskiej w Białogardzie, 

d) stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów budżetowych, 
e) wzorów formularzy informacji o ruchomościach i obiektach budowlanych oraz deklaracji 

na podatek od nieruchomości, 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości, 
g) zakresu i formy informacji Burmistrza o przebiegu wykonania budżetu Miasta za 

pierwsze półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za 
pierwsze półrocze. 

3. Sprawy różne. 
4.   Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek oraz  protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: 
za-4 (jednogłośnie).   

 
Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał w sprawie: 
a) podjęcia realizacji inwestycji „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego wraz z 

instalacjami zewnętrznymi i zagospodarowaniem terenu przy ulicy Moniuszki w 
Białogardzie”, 

Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Inwestycji i Zamówień Publicznych 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
O godz. 13.10 przyszedł radny W.Czurko. W posiedzeniu uczestniczyło 5 radnych. 
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b)  podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie odcinka drogi obejmującej 
część działki nr 4 w obrębie 004 w Białogardzie, 

Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Inwestycji i Zamówień Publicznych 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
c) cen za komunalne usługi przewozowe o charakterze użyteczności publicznej w 

publicznym transporcie zbiorowym autobusami komunikacji miejskiej wykonywane przez 
jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością Miasta Białogard – Zakład 
Komunikacji Miejskiej w Białogardzie, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
d) stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów budżetowych, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
e) wzorów formularzy informacji o ruchomościach i obiektach budowlanych oraz deklaracji 

na podatek od nieruchomości, 
Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
g) zakresu i formy informacji Burmistrza o przebiegu wykonania budżetu Miasta za 

pierwsze półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za 
pierwsze półrocze. 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
 
Ad 3 
 
W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych spraw. 
 
Na tym zakończono sprawy  różne. 
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Ad 4 
 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.55 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  

                       
 


	        Przewodniczący  Komisji
	                    Stefan Purol 

